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Grundejerforeningen Gabelsparken 
Referat bestyrelsesmøde torsdag den 10. december 2020. 

 
Tilstede:          Lars Ottesen 
 Rasmus Ditlevsen  
 Flemming Bodilsen  
 Hanne Pontoppidan                      
 Bente Gjerlevsen 
 Arne Thomsen, landskabsarkitekt, fra firmaet ”Have- og Landskabsfirmaet AT                                                                       
 Aps” Gredstedbro. 
 
Aktivitetskalender: Aftaler næste bestyrelsesmøde senere. 
 

1. Arne Thomsen deltager ved mødets start, hvor han gennemgår udkastet til 
”Forskønnelse af Gabelsparkens træer.” Vi taler de sidste ting igennem, hvorefter han 
vil sende tilrettet udkast. 

 
2. Godkendelse af referat fra 5. november 2020.  

Referat godkendt.  
 

3. Status på arbejdsopgaver 
 

 Revision af vedtægter: De reviderede vedtægter er gennemlæst af 
bestyrelsesmedlemmerne, hvorefter der er tilkommet rettelser. Vi gennemgår 
rettelserne og har dialog om flg.: 
 
§ 8: Skriftlig indkaldelse til generalforsamling.  Vi fastholder den skriftlige 
indkaldelse til omdeling i grundejernes postkasser. Desuden gøres der brug af 
Face Book Bramming side til varsling af generalforsamling i 
Grundejerforeningen Gabelsparken. 
 
§12: Formandens og kassererens honorar. 
 
§13: Hvis et bestyrelsesmedlem er fraværende til et bestyrelsesmøde og 
dermed er forhindret i at afgive stemme, kan der stemmes pr. mail, som 
sendes til alle bestyrelsesmedlemmer. 

 
 Plan for træer i Gabelsparken: Punktet blev drøftet sammen med 

Landskabsarkitekt Arne Thomsen, Gredstedbro.  
 

Flemming Bodilsen har kontakt med Steven Jørgensen, Majholm Planter vedr. 
de to træer, der mangler bag Gårdhavehusene. 

 



Referat bestyrelsesmøde 10. december 2020 
 

Side 2 af 2 
 

 Møller og Grønborg: Der er kommet et ideforslag til videreudvikling af grønne 
områder for Gabelsparken.  

 
 

 Bomme og fjernelse af ukrudt: Rasmus Ditlevsen har kontakt med 
HedeDanmark ang. vedligehold af stien 2021  

  
 Opfølgning slidlag og opretning af kanter på stier: Rasmus Ditlevsen har fået 

oplyst, at der først bliver ordnet kanter til foråret 2021. Der har været flere 
påtaler vedr. de høje kanter fra folk, der er væltet. Rasmus Ditlevsen 
informerer Esbjerg Kommune om dette. Der er også mangler i forhold til 
reetablering af SF-sten, som er kørt skæve. Dette skulle blive reetableret 
inden jul.  

 
 Status på bøjede cykelchikaner: Rasmus Ditlevsen har igen været i kontakt 

med Esbjerg kommune, som har meddelt, at cykelchikanerne repareres til 
foråret.  

  
 Japansk Pileurt og Vild Ingefær: Rasmus Ditlevsen indmelder på Tip Tak. 

 
 

4. Budget 2021 
 

 I 2021 bliver der ekstra udgifter til græsslåning på grund af, der er aftalt ekstra 
slåning.  

 Andreas Knudsen deltager i næste bestyrelsesmøde. 
 

5. Nye punkter 
 Generalforsamling 2021: På grund af forlængelse af Corona restriktioner til 

28. februar 2021, med forsamlingsloft på 10 personer, kan der ikke afholdes 
generalforsamling i februar måned 2021. (Vedtægterne § 8). Info omkring 
dette omdeles i grundejernes postkasser. 
 

 Opmærksomhed på rettidig indkaldelse til generalforsamling 2021, samt at 
indkomne forslag kommer på dagsordenen. 

 
6. Evt. 

 
 

 
Referent 
Bente Gjerlevsen 


